
PROTOKÓŁ Nr XXVI/21
z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 18 marca 2021 roku

           W obradach nadzwyczajnej sesji uczestniczyło 12 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska
pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miasta i Gminy Chodecz
a także sołtysi.

Proponowany  porządek  obrad
1. Otwarcie.

-     stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2021.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVI/182/21,
4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i  Gminy
Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2021.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Agata Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVI/183/21, 
5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej
w Lubieńcu.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Agata Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVI/184/21,
6.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  w
Woli Adamowej.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Agata Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVI/185/21,
7. Interpelacje i zapytania  radnych.
8. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
9. Zakończenie  obrad  sesji.

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
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    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.9:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad  nadzwyczajnej  XXVI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Chodczu.  Powitała  radnych  oraz
pozostałe osoby obecne na sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad  i  przedstawiła  proponowany porządek obrad,  następnie  poddała  porządek
obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0,
wstrzymało 0, porządek został przyjęty. Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie
obradowała według przyjętego porządku obrad.  Następnie przekazała,  iż  protokół  z  obrad
XXV  sesji  został  sporządzony,  był  wyłożony  do  wglądu,  każdy  zainteresowany  miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod
głosowanie.  Za  przyjęciem protokołu  Nr  XXV/21 głosowało  11  radnych,  przeciwnych 0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 11 głosami za.

Ad.2  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

    Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych  o
przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1)  Komisja  Rewizyjnej  –  radny  Adam  Sikorski  przedstawił,  iż  Komisja  w  okresie
międzysesyjnym nie obradowała.

2) Komisja Budżetu i Finansów – radna Beata Michalak przedstawiła, iż Komisja w okresie
międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia w dniu 3 marca i 16 marca. Głównym wątkiem było
opiniowanie uchwał na sesję. 

3) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Feliniak Wiesław
przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie. Na spotkaniu tym
były poruszane tematy, które wcześniej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej.
Ewentualnie  chciałbym  poszerzyć  tematy  spotkania  o  informację,  którą  przedstawił  Pan
Burmistrz  –  w  gminie  została  powołana  komisja  inwentaryzacyjna,  która  będzie
przeprowadzać,  aktualizować  inwentaryzację  budynków  i  działek  oraz  rozmawialiśmy
również  o  tym żeby zgłaszać  radnym ,  sołtysom,  mieszkańcom gminy ubytki  w drogach
asfaltowych. Jeżeli chodzi o drogi gruntowe wizji w terenie dokonamy w dniu dzisiejszym.    

4) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa
przedstawiła,  iż  Komisja  w  okresie  międzysesyjnym  odbyła  jedno  posiedzenie.  Na  tym
posiedzeniu omawialiśmy, analizowaliśmy projekty uchwał, materiały na dzisiejszą sesję oraz
sprawy bieżące. Sprawy bieżące przedstawił obecny na posiedzeniu Burmistrz, przedstawił
informacje m.in. dotyczące prac pracowników interwencyjnych, otrzymania dofinansowań do
dróg m.in. Sławęckie Góry, powołania w gminie komisji do inwentaryzacji gminy zgodnie z
wcześniejszymi wnioskami oraz sprawy dotyczące fotowoltaiki, uruchomienia dodatkowych
środków – w związku z tym możemy ubiegać się o dofinansowania oraz informacje dotyczącą
tzw. witaczy, o które Komisja Obywatelska wnioskowała na wcześniejszych posiedzeniach.
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Zapoznaliśmy się  z  projektem uchwały  dotyczącej  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz oraz określenia sezonu kąpielowego w roku 2021 – w tej sprawie Komisja
wydała  pozytywną  opinię.  Drugi  wniosek  z  tego  posiedzenia  został  skierowany  do
pozostałych komisji  rady,  dotyczy on wydania  opinii  w sprawie  sklepu tzw.  socjalnego i
ewentualnego dofinansowania do tej inicjatywy. 

5) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –  radna Adryjańczyk Anna przekazała, iż
w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.

6)  Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  –  radny  Łuczak  Roman  przekazał,  iż  w  okresie
międzysesyjnym Komisja nie obradowała.

Dyskusji nie było.

Ad.3  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta
i Gminy Chodecz na rok 2020.
 
Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  uchwały  zmieniającej
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021 poprosiła Panią
Skarbnik.  Pani  Matuszewska  poinformowała,  iż  w  toku  realizacji  budżetu  dokonuje  się
następujących  zmian:  pismem  Ministra  Finansów  zwiększono  plan  subwencji  w  części
oświatowej o kwotę 12.412,00 zł.; decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększono
plan  przedszkola  jako  dotacji  o  kwotę  163.281,00  zł.;  decyzją  Wojewody  Kujawsko-
Pomorskiego  zwiększono  plan  dotacji  też  dla  przedszkola  o  kwotę  2.942,00  zł.;  decyzją
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zwiększono plan dochodów w dziale ochrona zdrowia p
kwotę  34.500,00  zł.  Środki  te  zostały  zaplanowane  na  zadania  związane  z  koordynacją
szczepień czyli dowozem na szczepienia. Dokonuje się także zmian w planach wydatków w
dziale  działalność  usługowa,  polegać  ona  będzie  na  tym,  że  zabezpieczono  środki  celem
zmiany planów zagospodarowania przestrzennego o kwotę 30.000,00 zł.; wprowadzono nowe
zadania  inwestycyjne  czyli  pierwsze  zadanie  montaż  instalacji  fotowoltaicznych  i  pomp
ciepła  na  terenie  Miasta  i  Gminy Chodecz,  koszt  zadania  w  2021  roku  2.190.575,81  zł.
Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne promocja miejscowości witacze gminy Chodecz w
kwocie  35.000,00  zł.  i  zwiększono  zadanie  modernizacja  świetlic  wiejskich  Lubieniec,
Kromszewice, Zalesie o kwotę 10.000,00 zł. Dochody budżetu na chwilę obecną wynoszą
35.389.780,73 zł.;  wydatki wynoszą 33.219.038,73 zł.  W związku z tym, że 34.500,00 zł.
pochodzi z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 wprowadzono plan dochodów i wydatków
tych  środków,  który  jest  załącznikiem  nr  4  i  nr  5  do  niniejszej  uchwały.  34.000,00  zł.
przeznaczonych  jest  na  wypłatę  wynagrodzenia  i  materiałów  związanych  z  utrzymaniem
stanowiska  pracy.  Na  tym  zakończono.  Następnie  o  opinię  została  poproszona  Komisja
Budżetu i Finansów. Michalak Beata przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna.  Radni
pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została
poddana  pod  głosowanie.  W  trakcie  czytania  uchwały  do  sesji  dołączył  radny  Jerzy
Stempczyński.  Na sali w tej  chwili  obecnych jest 12 radnych.  Za głosowało 12 radnych,
przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXVI/182/21 została podjęta i stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Ad.4  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  na  terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2021.
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              Przewodnicząca o przedłożenie informacji  dotyczącej podjęcia w/w uchwały
poprosiła Panią Agatę Drzewiecką. Pani Agata poinformowała, iż zgodnie z ustawą prawo
wodne rada gminy ma obowiązek podjęcia corocznej uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na
terenie gminy oraz określenia sezonu kąpielowego. Takowa uchwała została przygotowana, a
jej projekt zgodnie z przepisami został wyłożony do konsultacji społecznych na okres 21 dni,
a  także  został  zaopiniowany  pozytywnie  przez  odpowiednie  organy.  W  związku  z  tym
podjęcie niniejszej uchwały jest jak najbardziej zasadne.  Na tym zakończono.  Następnie o
opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.  Przewodnicząca
Komisji Kwiatkowska Ewa przedstawiła,  iż opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXVI/183/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej                        w Lubieńcu.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  poprosiła
Panią  Agatę  Drzewiecką.  Pani  Agata  poinformowała,  iż  zgodnie  z  postanowieniem Sądu
Rejonowego  we  Włocławku  z  2017r.  gmina  Chodecz  nabyła  w  całości  spadek  wraz  z
dobrodziejstwem  inwentarza  po  Kazimierzu  Janie  Przewoźnym.  Wobec  faktu,  że
nieruchomość  ta  była  zadłużona  to  zbycie  jej  w  celu  pokrycia  uregulowanych  już  przez
Gminę zobowiązań jest  jak  najbardziej  zasadna.  Na tym zakończono.  Następnie  o opinię
została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Michalak  Beata  przedstawiła,  iż  opinia
Komisji jest pozytywna.  Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 12 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXVI/184/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej                        w Woli Adamowej.

             Przewodnicząca o przedłożenie informacji  dotyczącej  podjęcia w/w uchwały
poprosiła Panią Agatę Drzewiecką.  Pani Agata poinformowała,  iż sytuacja analogiczna do
poprzedniej uchwały. Jest to kolejna z działek po panu Kazimierzu Janie Przewoźnym, która
była  zadłużona  dług  został  spłacony  przez  Gminę,  wobec  tego  jej  sprzedaż  w  celu
uregulowania tych zobowiązań jest jak najbardziej zasadna. Na tym zakończono. Następnie o
opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Michalak  Beata  przedstawiła,  iż
opinia  Komisji  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca  odczytała  projekt
uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXVI/185/21 została podjęta i stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Ad.7 Interpelacje i zapytania  radnych.

  Głos zabrał  przewodniczący Komisji  Rolnej.  Radny Wiesław Feliniak stwierdził,  że  ma
prośbę  do  Pana  Burmistrza  o  rozwinięcie  tematu  fotowoltaiki,  bo  ta  sesja  nadzwyczajna
dzisiaj  została  zwołana  głównie  z  tego  powodu.  Burmistrz  udzielił  informacji,  iż  temat
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fotowoltaiki jest nam znany w naszej gminie od dłuższego czasu, ponieważ Urząd Gminy
złożył wniosek odnośnie uzyskania dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego na założenie
paneli  fotowoltaicznych  m.in.  na  budynkach  indywidualnych  naszych  mieszkańców.  Z
pierwszych informacji jakie uzyskaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego po rozstrzygnięciu tego
konkursu,  okazało  się  że  jesteśmy  na  liście  rezerwowej  z  uwagi  na  nieotrzymanie
odpowiednio wysokiej liczby punktów – co było tego powodem? – szerszej opinii przybliżę  -
punkty  można  było  dostać  dodatkowe  jeżeli  liczba  beneficjentów  w  danym  wniosku
przekraczała  50,  w przypadku naszej  gminy ta  liczba  była  mniejsza  i  po  prostu  warunki
formalne wszelkie żeśmy spełnili, punktację za pozostałe zagadnienia mieliśmy maksymalną
ale wniosek nasz z tego powodu znalazł się na liście rezerwowej. Po interwencji Burmistrza w
Urzędzie  Marszałkowskim,  po  rozmowach  z  Wicemarszałkami  województwa  kujawsko-
pomorskiego  udało  się  przekonać  Urząd  Marszałkowski  do  uruchomienia  środków
rezerwowych z innych funduszu aby te środki na fotowoltaikę zostały zwiększone. Z tego też
powodu nasza gmina z listy rezerwowej znalazła się na liście podstawowej i też musieliśmy w
krótki  czasie  podjąć  uchwałę  o  przystąpieniu  do  tego  projektu  i  zabezpieczenie  środków
finansowych w budżecie. Część mieszkańców mimo tego, że ta liczba mieszkańców w naszej
gminie nie była zbyt duża w stosunku do gmin innych, szczególnie sąsiednich np. Lubień
Kujawski czy Choceń liczba zainteresowanych początkowo była wyższa, mimo tego około 9-
11 chętnych,  których  zapisało  się  na  liście  podstawowej  zrezygnowało  w międzyczasie  z
założenia paneli fotowoltaicznych. Zasada dofinansowania jest taka, że zgodnie z wnioskiem
Gmina  musi  wywiązać  się  ze  swoich  zobowiązań,  a  zobowiązanie  jest  takie,  że  tylu
beneficjentów ilu we wniosku było podane i taka moc jaka miała być zamontowana musi być
zrealizowana. W związku z tym do dnia dzisiejszego szukaliśmy osób w zastępstwie, którzy
zechcieliby zamontować panele fotowoltaiczne u siebie. Wygląda na to, że prawdopodobnie
już na dzień dzisiejszy ta lista rezerwowa zostanie zamknięta i zdołamy wykonać warunki
Urzędu  Marszałkowskiego,  czyli  liczba  beneficjentów  będzie  taka  sama  jak  we  wniosku
podstawowym oraz te moce przyłączeniowe również. Na tym Burmistrz zakończył.          

Ad.8 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

 Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu.  

Ad.9 Zakończenie  obrad  sesji.

            Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady nadzwyczajnej XXVI
sesji Rady Miejskiej w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom.
Sesja zakończyła się o godz. 9:24.

                                                                                                      Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska

Sporządziła:
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Łukaszewicz Daria
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